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Besluitenlijst commissie Samenleving 18 januari 2024 

Aanwezigen  

Voorzitter: A.S. Hamans 

Secretaris: E.M. Roelfsema 

Deelnemers:  

VLP Roosendaal W.C.H. Brouwers, J.B.L. Brouwers, M.J.M. de Waard, G.A. van Zalinge, E.J.C. de Regt 

Roosendaalse Lijst: R.G.J. van Broekhoven, S.R. van der Touw 

VVD: M. Nefs, D.J. van Velthoven, A.T. Eijck-Stein 

GroenLinks: A.J.M. Gepkens  

CDA: P.F.A. Smits, G.B.J. Jansen 

PvdA: B. Rommens, M.B.  Zijp 

D66: B. Taher 

Burger Belangen Roosendaal: P.M. van der Heijden 

Forum voor Democratie: C.S.A. van Leerzem 

Vitaal Liberaal: A.C.J.C. Sieben, K. Kraak  

College: M.A.C.M.J. van Ginderen, S.M.J. Vermeulen 

 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de commissievergadering om 19.30 uur.  
 

2. VASTSTELLEN AGENDA  
De Agenda is ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Raadsvragen 165-2023 Vakantiesluitingen sportlocaties van Sportfondsen 
Dit betreft antwoorden op raadsvragen over de vakantiesluitingen van sportlocaties van 

Sportfondsen. 

Portefeuillehouder: wethouder Vermeulen 

 

Wethouder Vermeulen heeft de Commissie verzocht om Sportfondsen de kans te geven om 

verbeteringen door te voeren. Zij zal per kwartaal -het eerste bestuurlijk overleg is in april- samen 

met Sportfondsen om tafel zitten, waarbij met het verbeterplan aan de hand zal worden gekeken 

waar de beterschap die door Sportfondsen beloofd wordt -middels het verbeterplan- ook 

daadwerkelijk wordt getoond.  

 

In de Commissievergadering is door wethouder Vermeulen toegezegd, dat ze zal terugleggen bij 

Sportfondsen dat vanuit de Commissie is aangeven dat Sportfondsen zelf ook activiteiten zou gaan 

organiseren en dat dit ook zo in de aanbesteding staat. Zij gaat daarover in gesprek met 

Sportfondsen.  

 

Wethouder Vermeulen heeft eveneens toegezegd, dat de punten uit het verbeterplan en de 

gebruikersoverleggen (klanttevredenheidsonderzoeken) op korte termijn met de gemeenteraad 

gedeeld zullen worden. Daarbij heeft wethouder Vermeulen toegezegd dat de conclusies die uit 

de periodieke bestuurlijke overleggen met Sportfondsen naar voren komen tevens met de raad 

periodiek zullen worden gedeeld. Wethouder Vermeulen heeft aangegeven, dat wanneer zij of de 

raad de indruk krijgt dat het verbeterplan niet afdoende wordt uitgevoerd, zij hierover het gesprek 

met Sportfondsen aan zal gaan.  
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Wethouder Vermeulen heeft de commissieleden wel met klem verzocht, dat wanneer zij klachten 

ontvangen over Sportfondsen, zij sportverenigingen dan wel adviseren om vooral zelf hierover in 

contact te treden met Sportfondsen. Zij kunnen hier dan tevens melding van maken bij de 

gemeente.  

 

Op verzoek van de VLP-fractie zal wethouder Vermeulen ook contact opnemen met de gemeente 

Halderberge. 

 

Dit onderwerp gaat als C-stuk door naar de raadsvergadering van 1 februari 2024. 

 

De VLP-fractie overweegt een motie ten aanzien van de consequenties die gaan gelden voor 

Sportfondsen, mocht blijken dat de afspraken uit het verbeterplan niet worden nagekomen.  

 

4. 107-2023 Raadsvragen VLP en GroenLinks - Stand van zaken huisvesting 

Arbeidsmigranten Atoomweg  
Dit betreft antwoorden op raadsvragen over de Stand van zaken met betrekking tot de huisvesting 

van arbeidsmigranten aan de Atoomweg. 

Portefeuillehouder: wethouder Van Ginderen 

 

Wethouder Van Ginderen heeft ter vergadering vragen vanuit de Commissie beantwoord. 

Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven, dat het goed zou zijn om de lokale kaders 

arbeidsmigrantenbeleid te evalueren. Daarbij heeft wethouder Van Ginderen aangegeven dat hij 

graag een en ander in regionale convenanten vastgelegd zou zien.  

 

Op verzoek van de Commissie is wethouder Van Ginderen gevraagd om een concrete datum te 

koppelen aan de evaluatie van de kaders arbeidsmigrantenbeleid. Wethouder Van Ginderen denkt 

hier 2 tot 3 maanden nodig voor te zullen hebben alvorens hij hier bij de raad op terug kan komen.   

 

De fractie van D66 heeft wethouder Van Ginderen verzocht om de mensenrechtensituatie van de 

arbeidsmigranten goed in de gaten te houden en bij mogelijke schendingen gelijk in te grijpen. Op 

verzoek van D66 heeft wethouder Van Ginderen hierbij aangegeven, dat hij met de burgemeester 

zal bespreken of de raad hierover ook periodiek geïnformeerd kan worden.  

 

Dit onderwerp gaat niet door naar de raadsvergadering van 1 februari 2024. 

 

5. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur 

 


